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Abstract (en)
[origin: US4723763A] The invention relates to a device for continuous injection under low pressure of a powdered additive into a stream of molten
metal. It comprises, in succession from top to bottom: a top compartment 5 for the admission of the molten metal, a treatment chamber 7 connected
to the top compartment by a calibrated inlet orifice 8 and in which there opens, on the one hand, a tube 9 connected to a device for injection of
powdered additive under gas pressure and, on the other hand, at least one conduit 11 for evacuation of gases, fumes and possible sullage, at least
one buffer compartment 6 cooperating with a means for adjusting the discharge rate of the treated metal, a means for collecting the treated metal,
for example a mould or a ladle.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'injection continue sous faible pression d'un additif pulvérulent dans un courant de métal fondu. Il comporte
successivement, du haut vers le bas : - un compartiment supérieur (5), pour l'entrée du métal fondu, - une chambre de traitement (7), reliée au
compartiment supérieur par un orifice d'entrée calibré (8), et dans laquelle débouche, d'une part un tube (9) relié à un dispositif d'injection d'additif
pulvérulent sous pression de gaz et, d'autre part, au moins un conduit (11) d'évacuation des gaz, fumées et crasses éventuelles, - au moins un
compartiment tampon (6) coopérant avec un moyen de réglage du débit de sortie du métal traité, - un moyen collecteur du métal traité, par exemple
un moule ou une poche.
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